
 

 

Zápis z jednání  
Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice  

ze dne 13. března 2023 
 
Místo a čas konání: velká zasedací místnost, rektorát UPCE, 4. podlaží, 13:00  
 
Přítomni:  
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D., doc. Ing. Petr Doležel, Ph.D., prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc., prof. Ing. Petr 
Kalenda, CSc., prof. PhDr. Milena Lenderová, CSc., prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D., 
doc. Ing. et Ing. Renáta Myšková, Ph.D., Ing. Petr Bělina, Ph.D., Ing. Eliška Matušková, Ing. Zuzana 
Gojná  
Hosté:  
prof. Ing. Jan Stejskal, Ph.D., prof. Ing. Petr Mikulášek, CSc., prof. Ing. Petr Hájek, Ph.D. 
 
č. j.: akred/0009/23 

 

Program jednání: 

1. Zahájení. 
2. Žádost o vnitřní akreditaci akademicky zaměřeného navazujícího magisterského 

studijního programu Aplikovaná informatika – Data science pro business Fakulty 
ekonomicko-správní. 

3. Schválení znění výzev RVH k nápravným opatřením žádostí o udělení vnitřní 
akreditace studijních programů Fakulty ekonomicko-správní projednané RVH 
v průběhu roku 2022. 

4. Návrh žádosti o prodloužení platnosti akreditace NAÚ akademicky zaměřeného 
navazujícího magisterského studijního programu Anglická filologie Fakulty filozofické. 

5. Návrh žádosti o prodloužení platnosti akreditace NAÚ habilitačního řízení a řízení 
ke jmenování profesorem v oboru Historické vědy Fakulty filozofické. 

6. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty 
ekonomicko-správní. 

7. Plnění příslibů personálního rozvoje akademických pracovníků uvedených 
v žádostech o akreditaci studijních programů UPCE.  

8. Různé. 
9. Závěr 
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1. Zahájení. 
Předseda Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“), prof. Čapek, přivítal 
na jednání přítomné členy RVH a seznámil je s programem jednání. Nikdo z přítomných nepožádal 
o doplnění navrženého programu. Zasedání RVH bylo zahájeno. 
 
2. Žádost o vnitřní akreditaci akademicky zaměřeného navazujícího magisterského studijního 
programu Aplikovaná informatika – Data science pro business Fakulty ekonomicko-správní. 
Místopředsedkyně RVH, prof. Molková, přivítala na jednání zástupce Fakulty ekonomicko-správní, 
děkana, prof. Stejskala, garanta studijního programu, prof. Hájka, a zpravodaje technické odborné 
komise pro tento studijní program, prof. Mikuláška. Prof. Molková požádala zástupce fakulty 
o představení studijního programu. Prof. Mikulášek přednesl zprávu zpravodaje, ve které zdůraznil 
hlavní připomínky posudků. Stanovisko technické odborné komise přednesl prof. Kalenda. Zástupci 
fakulty zareagovali na veškeré vznesené připomínky. 
Bylo konstatováno, že žádost o vnitřní akreditaci dokládá soulad studijního programu se strategickým 
záměrem Univerzity Pardubice a Fakulty ekonomicko-správní a splňuje požadavky standardů. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse. Diskutována byla problematika názvu studijního programu 
a názvu studijních předmětů, které jsou číslovány pro odlišení úrovně pro bakalářské a navazující 
studijní programy. Hodnotitel navrhl odlišit úroveň názvem a nikoliv číslem, protože navazující studijní 
programy nejsou určeny pouze pro absolventy FES. Diskuse byla dále zaměřena na očekávaný zájem 
uchazečů o tento studijní program, který dle vyjádření děkana fakulty nahradí všechny ostatní 
navazující studijní programy v OV Informatika, o které v současnosti již není ze strany uchazečů zájem. 
Členové RVH se shodli, že v tomto případě, kdy se jedná o kombinovaný studijní program spadající 
do dvou oblastí vzdělávání, je třeba v žádosti jasně stanovit příslušnost jednotlivých předmětů 
profilujícího základu ke konkrétní oblasti vzdělávání. Fakulta bude vyzvána k zapracování nápravných 
opatření. 
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse, do které se zapojili doc. Myšková, Ing. Matušková, 
prof. Fusek, prof. Molková 
Předseda RVH nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 2: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice se dne 13. března 2023, v souladu s čl. 20 odst. 3 písm. 
a) Statutu Univerzity Pardubice, ve spojení s čl. 8 Akreditačního řádu Univerzity Pardubice, usnesla 
o stanovisku k žádosti o udělení vnitřní akreditace studijnímu programu podané dne 21. prosince 2022, 
číslo FES/2022/173/1, takto: 
Uděluje se vnitřní akreditace navazujícímu magisterskému akademicky zaměřenému studijnímu 
programu Aplikovaná informatika – Data science pro business se standardní dobou studia 2 roky, 
formou studia prezenční, zařazenému ve smyslu § 44a zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách 
a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých školách), ve znění pozdějších předpisů, 
do oblastí vzdělávání Informatika (80%) a Ekonomické obory (20%), pro uskutečňování Fakultou 
ekonomicko-správní Univerzity Pardubice, a to na dobu 5 let, tedy do 13. března 2028, s nápravným 
opatřením do 30. června 2023 a kontrolní zprávou do 31. prosince 2025. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
3. Schválení znění výzev RVH k nápravným opatřením žádostí o udělení vnitřní akreditace studijních 

programů Fakulty ekonomicko-správní projednané RVH v průběhu roku 2022. 

Prof. Čapek připomněl členům RVH problematiku vážných nedostatků některých akreditačních spisů 
Fakulty ekonomicko-správní projednávaných RVH v průběhu roku 2022. Na základě usnesení RVH 
ze dne 13. února 2023 byly ve spolupráci s Oddělením právním a organizačním vytvořeny návrhy výzev 
k nápravnému opatření. Prof. Molková představila přítomným znění výzev. Členové RVH jednomyslně 
souhlasili, aby akademický titul, který dle české legislativy není považován za rovnocenný, byl pro účely 



3 

 

akreditačního řízení v každém akreditačním formuláři označen a okomentován formou poznámky 
pod čarou. Bylo konstatováno, že se jedná o systémové řešení i pro všechny případy do budoucna.  
K bodu jednání byla otevřena diskuse, do které se zapojili prof. Čapek, prof. Kalenda, doc. Myšková, 
dr. Bělina.  

Jednání opustil prof. Čapek.  
 
4. Návrh žádosti o prodloužení platnosti akreditace NAÚ akademicky zaměřeného navazujícího 

magisterského studijního programu Anglická filologie Fakulty filozofické. 

Prof. Molková stručně představila žádost o prodloužení akreditace NAÚ navazujícího magisterského 
studijního programu Anglická filologie Fakulty filozofické. Prof. Lenderová seznámila přítomné 
s projednáním žádosti humanitní odbornou komisí RVH a přednesla závěrečné stanovisko odborné 
komise k předložené žádosti. Jedná se o studijní program, který prošel v roce 2022 vnitřním 
hodnocením kvality, jehož závěry byly projednány na únorovém jednání RVH. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse, do které se zapojili prof. Čapek, prof. Kalenda a prof. Molková.  
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 4: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje záměr Fakulty filozofické podat 
žádost o prodloužení akreditace navazujícího magisterského studijního programu Anglická filologie, 
č. FF/2023/176/1, a doporučuje rektorovi předložit žádost Národnímu akreditačnímu úřadu 
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 

 
5. Návrh žádosti o prodloužení platnosti akreditace NAÚ habilitačního řízení a řízení ke jmenování 
profesorem v oboru Historické vědy Fakulty filozofické. 
Prof. Molková seznámila přítomné s žádostí Fakulty filozofické o prodloužení platnosti akreditace 
habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem v oboru Historické vědy a požádala o vyjádření 
předsedkyni humanitní odborné komise, prof. Lenderovou. Prof. Lenderová přednesla hlavní 
připomínky interní hodnotitelky ke zpracované žádosti a závěrečné stanovisko odborné komise. 
Fakulta bude vyzvána k formální úpravě předložené žádosti. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse. Prof. Molková požádala přítomné členy o hlasování k návrhu 
usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 5: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje záměr Fakulty filozofické podat 
žádost o prodloužení akreditace habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem v oboru 
Historické vědy, č. FF/2023/177/1, a po zapracování formálních úprav doporučuje rektorovi předložit 
žádost Národnímu akreditačnímu úřadu. 
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 

 
6. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty ekonomicko-
správní. 
Prof. Molková přiblížila členům změny nezávažného charakteru, ke kterým došlo v uskutečňování 
studijních programů Fakulty ekonomicko-správní. první skupinou změn jsou nezávažné změny 
v uskutečňování doktorských studijních programů, které vycházejí z běžných personálních změn 
probíhajících na UPCE. Uvedené změny okomentovala doc. Myšková. Druhou skupinou změn jsou 
změny méně závažného charakteru v bakalářských studijních programech, které podrobněji 
představila prof. Molková. 
Prof. Molková upozornila, že množství změn provedených v jednotlivých studijních programech je 
třeba začít sledovat v čase a nastavit regulační mechanismy pro zachování kvality uskutečňování 
studijních programů. Toto sledování změn bude podpořeno informačními systémy UPCE. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse.  
Prof. Molková požádala přítomné členy o hlasování k návrhu usnesení. 



4 

 

Návrh usnesení k bodu 6: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Fakulty ekonomicko-správní. 
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
7. Plnění příslibů personálního rozvoje akademických pracovníků uvedených v žádostech 
o akreditaci studijních programů UPCE.  
Prof. Molková seznámila přítomné s materiálem shrnujícím přísliby personálního rozvoje, které fakulty 
uvedly v žádostech o udělení akreditace, resp. vnitřní akreditace, jednotlivých studijních programů. 
RVH bude po jednotlivých fakultách požadovat doplnění tohoto podkladu o komentář fakulty 
obsahující zhodnocení posunu v oblasti personálního rozvoje. Kompletní přehled personálního rozvoje 
bude poté projednán s děkany fakult na červnovém jednání RVH. 
K bodu jednání proběhla diskuse, do které se zapojili všichni členové RVH.  
 
8. Různé. 
Prof. Molková informovala, že květnové jednání RVH neproběhne v původně plánovaném termínu 
15. května, členové RVH budou osloveni s prosbou o odsouhlasení nového termínu jednání. Toto 
jednání bude společným jednání RVH a odborných komisí, aby mohlo být diskutováno nastavení 
akreditačních a hodnotících procesů a také otázka nastavení vlastní úrovně akreditačních standardů. 
Prof. Molková informovala o možnosti účasti členů RVH na školení práce s datovými sklady, 
které proběhne ve středu 22.3. 2023. 
Prof. Molková dále informovala, že zpráva o kvalitě za rok 2022 je připravována ve spolupráci 
s managementem UPCE. Do konce března bude k dispozici první návrh zprávy, aby mohl být finálně 
projednán na květnovém jednání RVH. 
 
9. Závěr. 
Prof. Molková poděkovala členům RVH za účast na jednání, připomněla termín dubnového jednání 
17. dubna 2023 a ukončila zasedání.  
 
 

Pardubice dne 13. března 2023 

 

 

 

 
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D., v. r. 

předseda Rady pro vnitřní hodnocení  
Univerzity Pardubice 

 
 
Zapsala: Ing. Zuzana Gojná 


